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ZAPISNIK 
SA 4 SJEDNICE VMO DRAGA 

 
4. sjednica VMO Draga održana je 29.08.2023. s početkom u 15,10 sati u prostorijama 

MO Draga, Brig 24. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Ivica Širola, predsjednik VMO 

 Ivan Pribanić, zamjenik predsjednika VMO 

 Ivica Mandekić, član VMO 

 Silvija Pavleković, član VMO 

 Ivona Valinčić, član VMO  
 

Ostali nazočni  

  
 

Sjednici nisu bili nazočni: 

  

 
Usvajanje zapisnika sa 3 sjednice VMO Draga: 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Provođenje akcije "Biramo najljepšu okućnicu, balkon i prozor u 2023." u Dragi  
2. Komunalna probelmatika 
3. Zahtjevi mještana 
4. Razno 

 
 
 

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
 
AD 1 
U akciju "Biramo najljepšu okućnicu, balkon i prozor u 2023" na području MO Draga uključilo 
se ukupno 7 vlasnika okućnica i balkona, te je Vijeće Mjesnog odbora Draga donijelo odluku 
da se radi malog broja prijavljenih neće odustati od daljnjeg provođenja akcije i dodjele 
nagrada već će se ove godine dodijeliti nagrade u obliku poklon bona prema odobrenim 
financijskim sredstvima koji su navedeni kroz planirani program, svim učesnicima 
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(učesnicama za proglašena prva tri mjesta najljepše okućnice i ostalim učesnicima za 
uloženi trud).  
Komisija za odabir najljepše okućnice, balkona i prozora u sastavu članova Vijeća Mjesnog 
Draga nakon uvida i pregleda svih dobivenih fotografija, donijela je slijedeće ocjene: 
1. nagrada za najljepšu okućnicu dodjeljuje se gospođi Eleonori Lisac, Orlići 7d (poklon bon 
u iznosu od 90 eura) 
2. nagrada za najljepšu okućnicu dodjeljuje se gospođi Tamari Damjanić Borozan, Gušć 25 
(poklon bon u iznosu od 70 eura) 
3. nagrada za najljepšu okućnicu dodjeljuje se gospođi Dušanki Matajčić, Orlići 8c (poklon 
bon u iznosu od 50 eura) 
Ostalim učesnicima Antoniji Mrak, Draženki Šikić, Enzu Šikiću i Ivici Mandekiću dodjeljuje se 
poklon bon u iznosu od 30 eura koji će se moći iskoristiti u Parkovima Plus., za nabavku 
sadnica cvijeća, zemlje i sl.  
Zaključak:  
Vijeće MO Draga se je jednoglasno složilo da se svečana podjela priznanja i poklon bonova 
za učesnike provede u drugom dijelu rujna mjeseca, te planirani trošak za realizaciju ove 
akcije biti će prema odobrenim financijskim sredstvima koji su navedeni kroz planirani 
program. 
 
 
AD 2 
Predsjednik informira da je dana 10.08.2023. u Gornjim Tijanima održan sastanak radi 
ponovnih poplava naselja Gornji Tijani od stane Terminala Luke Rijeka. Na sastanku su bili 
prisutni mještani Gornjih Tijana, građevinski inžinjer Luke Rijeka g. Domagoj Domijan, 
voditelj kontejnerskog terminala g. Tomislav Panjol i predsjednik VMO Draga. 
Obilaskom terena utvrđeno je da voda i dalje prodire sa nasipa iznad vatrogasnog puta, te po 
istome se dalje slijeva prema naselju Gornji Tijani i teće sve do glavne prometnice. Također 
voda i dalje prodire na drugoj strani iz a kuće Škrljevo br.1. Predstavnici Luke Rijeka su 
izjavili da se čeka građev. Dozvola koja bi trebala biti ishodovana do 15.08.2023., nakon 
dobivene dozvole, osigurana su sredstva i izvođači kako bi se plato Terminala osigurao s 
time da se izradi mreža odvodnje oborinskih voda te se dio platoa asfaltira, a dio betonira. 
Luka Rijeka se obvezala poslati obavijesti o daljnjem postupanju i radnjama na platou i 
nasipu. 
Dana 11.08.2023. dogovoren je izvršen obilazak platoa Terminala Škrljevo s gornje strane u 
krugu Luke Rijeka. Prisutni mještanin Željko Lutz, voditelj kontejnerskog terminala g. 
Tomislav Panjol i predsjednik VMO Draga. Sa platoa vidljivi kanali na nasipu koje je 
uzrokovala bujica vode, te dalje tekla prema naselju Gornji Tijani. 
Dogovoreno moguće privremeno riješenje popravka nasipa za sprečavanje poplave dok se 
ne ishoduje građevinska dozvola i ne krene u kompletnu adaptaciju platoa. 
Zaključak:  
Vijeće MO Draga primilo na znanje. 
 
AD 3 
- Vijeću se obratio mještanin iz naselja Gušć u svezi stanja krošnji stabala koje su se u 
susjedstvu nadvile nad krovove kuća, što predstavlja realnu opasnost, kako od njihova pada 
tako i od mogućeg lakog širenja požara. Radi se o području Rebra iznad nekoliko obiteljskih 
kuća u ulici Gušć oko broja 41.  
Vijeće Mjesnog odbora Draga obratilo se Odsjeku za zajedničku komunalnu djelatnost u 
svezi dobivenog upita mještana kako bi se dobile točnu informaciju o nadležnosti po 
rješavanju predmetnog. 
Dobiven je odgovor da se radi o zemljištu koji je u privatnom vlasništvu. Dobiven odgovor 
prosljeđen je mještaninu na znanje. 
 
- Vijeću se obratila mještanka iz naselja Brig da s obzirom da se vrše radovi na terenu 
(gradnja boćarskog joga) da se uklone stabla uz ogradni zid kako bi izbjegli moguća šteta 
kod sljedećih vremenskih neprilika.  
Dobiven je odgovor da sukladno traženju kao i uvidu u stanje na terenu, dostavljena je kopija 
gruntovnog plana uz obrazloženje da se izvode radovi na k.č.koja je u vlasništvu Grada 
Rijeke. No, k.č. s koje raslinje prerasta na parcelu mještanke privatno je vlasništvo, te se ne 
može obaviti traženo orezivanje. 
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Dobiven odgovor prosljeđen je mještanki na znanje. 
 
- Vijeću se obratila mještanka iz naselja Pelinova Gora, te postavila upit da s obzirom na 
najavljene vremenske pojave, te zaprimljene obavijesti ŽC 112, o podizanju stanja 
pripravnosti operativnih snaga u slučaju izvanrednog događaja, traži povratnu informaciju o 
imenovanoj osobi, povjereniku civilne zaštite za područje MO Draga. 
Mještanki je dostavljen sljedeći dobiven odgovor: „Procjenom rizika od katastrofa za područje 
grada Rijeke definirano je kako na području grada Rijeke ekstremni vremenski uvjeti 
(padaline, orkansko nevrijeme, toplinski udari) ne ugrožavaju stanovništvo i materijalna 
dobra u tolikoj mjeri koje ne bi mogle riješiti postojeće operativne snage (KD Čistoća d.o.o., 
Rijeka Plus d.o.o., Ceste – Rijeka d.o.o. te Javna vatrogasna postrojba Grada Rijeke). 
Predviđenim angažmanom Javne vatrogasne postrojbe Grada Rijeke u slučaju ekstremnih 
vremenskih uvjeta, izostaje potreba za angažmanom Civilne zaštite Grada Rijeke, kako 
postrojbi civilne zaštite, tako i povjerenika civilne zaštite. 
Želimo naglasiti kako su pripadnici postrojbi civilne zaštite Grada Rijeke i povjerenici civilne 
zaštite volonteri sa svojim poslovnim i obiteljskim obvezama te za njihovim angažmanom 
nema potrebe ukoliko situaciju mogu riješiti profesionalne operativne snage. 
Što se tiče povjerenika civilne zaštite za područje MO Draga, prije nekoliko mjeseci obratio 
nam se dotadašnji povjerenik sa zamolbom za prestankom obavljanja dužnosti povjerenika 
CZ za područje MO Draga zbog životne dobi i pogoršane zdravstvene situacije, te smo toj 
zamolbi i udovoljili. 
U slijedećem razdoblju morat će se pristupiti imenovanju novih povjerenika civilne zaštite na 
cijelom području grada Rijeke pa tako i na području MO Draga.“ 
 
- Vijeću se ponovo obratila mještanka iz naselja Brig s upitom o daljnjem postupanju po 
dostavljenom zahtjevu, koji se odnosi na KD Čistoću, stoga je zatražena od KD Čistoće 
povratna informacija. 
KD Čistoća se očitovala da temeljem predstavke, zaduženi djelatnik KD Čistoća je obavio 
razgovor sa strankom, MO i predsjednikom vijeća MO te je konstatirano da premještaj 
spremnika kod Brodokomerca nije moguć zbog privatnog vlasništva. Nadalje, druge lokacije 
koje je predložila stranka su već imale određenu prošlost neugodnih iskustava zbog raznih 
razloga te, konačno, da je sadašnja lokacija do sad bila jedino prihvatljivo rješenje. 
Kao rješenje ponuđena je promjenu 3 spremnika za miješani komunalni otpad prijavu 
komunalnog nereda da se izvrši čišćenje lokacije od glomaznog otpada (ladice, ormarić, 
karton i dr.) što će biti odmah i učinjeno. 
Također, stranka je zamoljena za razumijevanje i strpljenje jer se uskoro prelazi na novi 
sustav, pa će se spremnici s javnih površina ukloniti, te će se izbjeći sadašnji problemi. 
Dobiven odgovor prosljeđen je mještanki na znanje. 
 
- Vijeću se obratila mještanka iz naselja Brig da su se u stablo lipe ponovno ugnjezdili 
stršljenovi. Zatraženo je da se obavijeste nadležne da pošpricaju stablo. 
Odsjeku zajedničke komunalne djelatnosti dostavljen je dobiveni mail mještanke, te je 
zatraženo da se izvrši izvid na terenu i poduzmu odgovarajuće radnje.  
Dobivena je povratna informacija da je zatraženo da nadležni iz dezinskecije kontaktiraju 
mještanku Štajduhar kako bi se izvršila dezinsekcija.  
 
- Vijeću Mjesnog odbora Draga obratili su se mještani naselja Pelinova Gora s zahtjevom 
da se grane stabla koje zaklanjaju javnu rasvjetu orežu (uz baje u ulici Brig od 
brodokomercovog dućana prema naselju Pelinova Gora, prije volte za naselje Pelinova 
Gora) 
Odsjeku zajedničke komunalne djelatnosti dostavljen je dobiveni mail, te je zatraženo daljnje 
postupanje. 
Dobivena je povratna informacija da po upitu kao i uvidom u stanje na terenu obavještavaju 
da je izvođaču radova dat nalog da oreže grane što rastu uz javnu rasvjetu. No ostalo 
zelenilo što je nagnuto prema prometnici nisu u obvezi jer zemljište nije u vlasništvu Grada. 
 

 
- Vijeću Mjesnog odbora Draga obratili su se mještani naselja Pelinova Gora i zatražili da 
se obavijesti da su baje prema Pelinovog Gori razbijene (Brig preko puta kbr.26c), te da se 
jedva mogu otvori da se može baciti smeće, mehanizam za otvaranje nije u tehnički 
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ispravnom stanju, pa se stoga traži popravak ili zamjena spremnika. Isto tako prijavljen je i 
odloženi glomazni otpad kraj spremnika. 
KD Čistoći dostavljen je dobiven mail i zatraženo daljnje postupanje. 
Dobiven je odgovor KD Čistoće da je informacija proslijeđena nadležnoj službi na daljnja 
postupanja. 
 
 
 
Predsjednik Vijeća daje sljedeće informacije: 

- U svezi zatraženog produženja radnog vremena Boćarskog kluba Draga koji je dostavljen 
Odjelu gradske uprave za poduzetništvo Vijeće MO Draga dostavio je istom odjelu 
suglasnost da se odobri produženje radnog vremena dana 15.07.2023. do 02. sata radi 
održavanja proslave osvajanja 1. mjesta u županijskoj ligi u boćanju. 

- Započela je izgradnja boćališta BK Draga. GPP Mikić d.o.o. podnio je zahtjev i izdano je 
riješenje od Upravnog odjela za privremeno zauzeće dijela nerazvrstane ceste i javne 
površine ukupne površine 25 m2 u svrhu organiziranja manipulativnog prostora, organizacije 
gradilišta radi odvoza dovoza materijala zbog izvršenja radova.na izgradnji boćališta BK 
Draga, Brig 24 u razdoblju od 25. srpnja do 15. listopada 2023. 

- Po dogovoru s gosp. D. Grbeljom iz KD Vodovoda i kanalizacije dana 27. srpnja izvršeni 
su radovi na zamijeni 8 oštećenih kanalizacijskih poklopaca u ulici Gušć. Izvođač radova bio 
je MK Gradnja d.o.o. Viškovo. U vrijeme odvijanja radova prometnica je bila zatvorena za 
osobna i teretna vozila od volte kod kbr.48 pa do kraja ulice. Svi mještani bili su 
pravovremeno obaviješteni postavom obavijesti kroz naselje. 

- Rijeka Plus dostavio je povratno očitovanje da je prijavljena udarna rupa u ulici Brig 84, 
sanirana tijekom izvođenja asfalterskih radova na prometnici, preko prioriteta mjesnih odbora 
za 2023. godinu (stavka 7.3. Sanacija kolnika u Ulici Brig od kućnog broja 81 C do kućnog 
broja 85) 

- Energu je dostavljena prijava da u ulici Brig kod kbr.24 na tri postojeća stupa javne 
rasvjete ne gore lampe. 
 
Prijedlog i zaključak Vijeća da se dostavi sljedeće: 

- Komunalnom redaru, komunalnom dežurstvu i Odsjeku zajedničke komunalne djelatnosti 
mail u svezi daljnjeg rješavanja postojećeg problema, naime Vijeće se u više navrata 
obraćalo nadležnoj službi kako bi se pomoću postavljene kamere na lokaciji Draga, Brig kod 
groblja utvrdio uočeni počinitelj koji je odgovoran za nepropisno odlaganja glomaznog 
otpada, međutim povratna informacija je bila da pregledom kamere isto nije bilo moguće 
utvrditi. Stoga je potrebno i traži se da se postojeća kamera zamjeni kamerom kojom će se 
moći utvrditi počinitelj jer je mišljenje Vijeća MO da je ista onda bespotrebno i postavljena 
ako se s nje ne može uočiti počinitelj jer se nisu spriječile daljnje slične radnje. U privitku će 
se dostaviti slika stanja s terenu kojom je vidljivo da se i dalje uz postojeću kameru 
nekontrolirano baca smeće. Nadalje ispred Hrvatskog doma Draga, Brig 24 nalazi se park u 
koji nesavjesni građani dovode pse te se isti nekontrolirano onečišćuje, a isto tako uočeno je 
da se u park baca i razno smeće. Na proširenju ispod doma na glavnoj cesti neodgovorni 
vlasnici bacaju uokolo i preko zida razno smeće i glomazni otpad. Stoga slijedom navedenog 
Vijeće Mjesnog odbora Draga traži da se što prije pristupi realizaciji postavljanja video 
nadzora (s kojom bi se obuhvatile obje lokacije) što je jedini način da se spriječi daljnje slične 
radnje i kako bi se počinitelji istog otkrili. Napomenuti će se da u Hrvatskom domu Draga 
postoji spojen sustav video nadzora, pa s tehničke stane možda postoji mogućnost spajanja 
za jednu vanjsku kameru koja je potrebna na postojeći sustav video nadzora. Nadalje će se 
zatražiti da u međuvremenu komunalni redar pojačano kontrolira navedene lokacije za 
nepropisno odlaganje otpada. 

- Komunalnom redaru, komunalnom dežurstvu i Odsjeku zajedničke komunalne djelatnosti 
dostaviti će se mail s upitom da se po pitanju orezivanja grana oko lampi javne rasvjete kroz 
Dragu ništa nije učinilo. Kako su upiti mještana svakodnevni, a isto se je prijavio prije dva 
mjeseca, zatražiti će se hitno daljnje postupanje, te da se dostavi povratna informacija kako 
bi o istom mogli informirati mještane. 
 

- Upravnom odjelu zajedničke komunalne djelatnosti, Pododsjeku za promet dostaviti će se 
mail kako bi ih upoznali s problemom s kojim se Vijeće susreće svakodnevno, a odnosi se na 
nedostatak prostora za parkiranje za one koji službeno ili kao korisnici prostora dolaze i duže 



 5/5 

se zadržavaju u Hrvatskom domu Draga, Brig 24. Naime ispred Hrvatskog doma Draga 
postoji dio javno cestovne infrastrukture, dio kolnika uz spomen park kao i dio kolnika ispod 
Hrvatskog doma koji su do sada koristili mještani obližnjih kuća kao i korisnici prostora u 
domu za parkiranje vozila. Međutim novonastala situacija je da u objektu nekadašnje 
Područne škole otvoren je hostel te stranci - turisti i ostali korisnici hostela parkiraju na 
navedenim lokacijama. Nadalje trenutno se izvode radovi na izgradnji novog boćališta uz 
Hrvatski dom, te izvođači radova pri izlasku strojevima s gradilišta koriste sportsko igralište i 
dio nerazvrstane ceste pa se zbog sigurnosti ne može koristiti ni taj dio kolnika. Stoga će se 
zatražiti da se razmotri da se ispred Hrvatskog doma Draga (u blizini objekta ) osiguraju i 
označe dva besplatna parkirna mjesta za službene potrebe korisnika Hrvatskog doma Draga.  

- Odsjeku za zajedničku komunalnu djelatnost prijaviti će se da se očisti park ispred 
Hrvatskog doma Draga koji je onečišćen od stane pasa koje neodgovorni vlasnici dovode i 
ne očiste za njima, te da se postavi tabela zabranjeno za pse, kako bi skrenuli pažnju 
vlasnicima te mogli dalje obavijestiti komunalno redatstvo o nepoštivanju istog. Isto tako 
uočeno je da je potrebno očistiti isprazniti košarice koje se nalaze u parku u koje također 
neodgovorni mještani bacaju smeće koje bi trebalo odložiti u spremnike za odvoz kućnog 
smeća.  

- KD Vodovodu i kanalizaciji dostaviti će se mail s obavijesti da je na glavnoj draškoj cesti u 
naselju Pod Ohrušvom od kbr.10 do kbr.21 uočeno da je uz okvire šahti popucao asfalt, te je 
isti potrebno sanirati. Ista oštećenja uočena su i na doljnjoj cesti u tkz. Novom naselju. 
Nadalje je prijavljeno da šahta u ulici Tomasići kod kbr.15 lupa, pa je zamolba da se izvide i 
druge šahte kroz ulicu Tomasići kako bi se prilikom popravka navedene odmah uvrstile i 
ostale potrebite za sanaciju. Kontaktirati Vijeće MO prilikom izlaska na teren. 
Nadalje će im se dostaviti da je potreba da se očiste slivnici oborinskih voda koje se nalaze 
na glavnoj draškoj prometnici kao i one koji se nalaze na sporednim - nerazvrstanim cestama 
kroz Dragu kako bi se spriječilo prije nadolazećih kiša a u cilju prevencije moguće izljeve 
bujica u kuće. 
 
 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 18,00 sati. 
Ovaj se zapisnik sastoji od pet (5) stranica. 

Zapisničar – referent za mjesnu 
samoupravu: 
Jasna Rendulić 

               Predsjednik VMO „Draga“:  
                        Ivica Širola 

  
 

 


